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Verslag 

 
Aanwezig: Gery Follens, Erik Chevrolet, Peter Robbens, Mieke Seminck, Patrick Van Caelenberghe, 
Johan Permentier, Ludwig Peetroons, Rutger Smith, Josefien Van Peteghem 
Verontschuldigd: Geert Verdoodt, Jos Jacobs, Patrick Van Waes 
Afwezig: / 
 

 

1 GOEDKEURING VERSLAG 26/9 

Het verslag van 26 september wordt goedgekeurd. 
 

2 PROJECTEN BELEIDSFOCUSSEN 

De deadline voor het indienen van projecten rond beleidsfocussen is 1 november. 
We zijn nu in de laatste rechte lijn van deze projecten en daarom worden deze nu voorgesteld aan de 
Raad van Bestuur. 
Een groot verschil is dat nu personeels- en vrijwilligerskosten ook ingediend kunnen worden. 
 
Project 1 Paula: vloeit voort uit ‘Jonge Leeuwen’: SPORTAAL (i.s.m. Liese Schroven) 
Taaltrainingen tijdens atletiektrainingen (vnl. tijdens opwarming en cooling down). Doelgroep: 
anderstalige jongeren 10-12 jaar. 
Een tool die op termijn gecommercialiseerd zou kunnen worden. 
 
Project 2 Paula: rond diversiteitslabel van de federatie en van de clubs 
Waar staan we? En hoe kunnen we nog evolueren? Actiris (actief in Brussel) doet hieromtrent audits 
en begeleiding. 
Diversiteit is meer dan alleen allochtoon/autochtoon, maar ook man/vrouw, jong/oud, … 
 
Geert Verdoodt deelt mee dat CERA op clubniveau ook een optie kan zijn om subsidieaanvragen in te 
dienen. 
 
Projecten Liesl: JSF, sportkampen, omvorming Pup/Min 
(Het idee bestaat om met sportkampen/JSF de beleidstermijn uit te doen maar er nadien mee te 
stoppen) 
 
Project Sietske: Projectplan Sportkaderopleiding  
Doelstelling: meer instroom van sportgekwalificeerde trainers is een noodzaak 
Uitdagingen: o.a. trainerstekort in de clubs verminderen, kwaliteitsvolle jeugdwerking binnen clubs. 
Onderzoek nodig: wat zijn de verwachtingen van clubs over trainers, wat zijn de verwachtingen van 
jeugd over trainers? … 
 

3 FINANCIËN: STATUS NA DERDE KWARTAAL, PROGNOSE EINDEJAAR. 

Michael Smits: budgetcontrole 
 
Competitie: 

 we zullen 1000 vergunningen onder budget uitkomen. 
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 De livestream op de kampioenschappen heeft gezorgd voor beduidend hogere kosten dan 
begroot. 

Recreatie: minder recreanten (verschuiving Kangoeroes van recreanten naar Competitie)  
Jeugd: ongeveer volgens budget 
Marketing/Communicatie: iets meer inkomsten door enkele externe organisaties. 
Clubondersteuning: een extra subsidie zorgt voor een positief resultaat 
Totaalresultaat zal ongeveer op -30.000 uitkomen. 
 
Mieke: de kostprijs voor deelname aan regionale trainingen moet absoluut omhoog. Nu betaalt men 
€20,00 voor 5 à 6 trainingen… 
 
Naar personeelskosten toe zal de begrotingsoefening voor 2023 zeer moeilijk worden! 
 
Korte brainstorm of er een kostprijs moet hangen aan het gebruik van Atletiek.Nu door de clubs?  
In december/januari gaan we hier zeker nog op terugkomen. 
 

4 TOPSPORT 

Rutger is verontschuldigd. 
 

5 WA COMPETITION FRAMEWORK: STATUS NA REACTIE LBFA 

Ludwig heeft navraag gedaan en er is géén beperking op locatie! 
De start is ook uitgesteld naar 1 maart. Alle wedstrijden daarvóór kunnen nog gratis aangevraagd 
worden en ook niet 60 dagen vooraf. 
Alle indoormeetings tot eind februari zullen alvast ingediend worden. 
Ludwig heeft geïnformeerd wat de procedure is om onze terreinkeurders om te scholen naar WA-
niveau. (zodat onze eigen mensen onze pistes in Vlaanderen kunnen keuren). 
 
Patrick VC heeft een document opgesteld dat zou kunnen dienen als ‘overeenkomst’. De LBFA heeft 
een vergelijkbaar document opgesteld. Daarbij worden de bestaande regels van onze federatie niet 
afgezwakt. 
 

6 ORGANISATIE GENT WINTER 

Status: de vzw zal opgericht worden. 
Qua techniek is er een gesprek met Cedric en Gunther. Het materiaal van ‘PC Oost-Vlaanderen’ en 
materiaal van onze federatie zelf zal samen het materiaal van de nieuwe vzw worden. 
 

7 FEEDBACK OVERLEG MOEV 

Er is sinds lange tijd nog eens overleg geweest met MOEV. 
Er waren 3 agendapunten: 

 er zijn traditioneel 2 MOEV indoormeetings op woensdag. Onze topsportwerking wil deze 
woensdagen nu ook gebruiken waardoor MOEV moet wijken. (zal dit jaar nog niet aan de orde 
zijn) 

 Het feit dat zij andere categorieën gebruiken dan ons. Er is gevraagd aan hen om ONZE regels 
te volgen, zoniet worden prestaties niet gehomologeerd. 

 Vlaamse veldloopweken zijn omgevormd naar de Vlaamse Loopweken. (meer belevingslopen 
dan veldlopen). Onder deze vorm gaan atletiekclubs meer en meer afhaken. En bijgevolg wij 
als federatie ook… tenzij hier terug iets aan wijzigt natuurlijk. 

 
Zij zouden dit intern bespreken en dit wordt later opnieuw opgevolgd. 
 

8 FEEDBACK COMMISSIES 

8.1 BC Competitie 

 Lastenboek KVV op de piste 2023 
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 Lastenboek KVV op de weg 2023 
 Lastenboek BVV 2023 
 Bespreking wedstrijdenprogrammering 2023: 

o Verplichting WA-compliant-aanvraag voor beschermde meetings 
o Systeem van de quota werd herbekeken 

 
Ludwig voegt er nog aan toe eventueel een addendum toe te voegen aan het lastenboek van 
kampioenschappen omtrent de enige juiste configuratie van Atletiek.Nu. Tenzij dit vooraf 
geprogrammeerd kan worden. Dit wordt nog bekeken. 
 

8.2 BC Jeugd 

Héél positieve reacties gehad op de Opleidingsdag, alleen enkele suggesties: 
Nog meer aandacht leggen op G-atletiek en/of atleten die bijzondere aandacht vragen. 
JSF: 84 aanvragen ontvangen. 
Ten laatste 30 nov worden de resultaten verspreid aan de clubs. 
 
Nieuw wedstrijdconcept Pup/Min: binnenkort starten Liesl en Owen aan hun nieuwe Ronde Van 
Vlaanderen om te polsen bij de clubs. 
 
Wedstrijdconcept Kan/Ben: kleine aanpassing: verbod op spikes voor Kangoeroes tijdens 
pistewedstrijden. 
 
 

8.3 BC Recreatie 

De strategische visie om de clubs intern te versterken werd besproken. 
Geert Verdoodt heeft namens de Raad Van Bestuur felicitaties overgebracht aan de organisatoren van 
de Opleidingsdag van 15 oktober te Leuven. 
RSF: berekening van de tussenkomst wordt voor 15 nov gedaan en onmiddellijk uitbetaald. 
 
Het idee leeft om van de Opleidingsdag een algemene en grotere ATLETIEKDAG te maken. Met nog 
méér opleidingen en voor een nóg breder publiek.  
 

9 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 28 november 
 19 december (17u KBAB / 19u VAL) 

 
 

10 VARIA 

 Het mandaat van de vertrouwenspersoon moet bekrachtigd worden door de Raad van Bestuur. 
De Raad van Bestuur bevestigt bij deze. 
Mieke Seminck is van mening dat wij deze zelfde procedure (eventueel milder omschreven) 
mogen vragen aan onze clubs. Paula zal dit bekijken. 

 Verslag PC Limburg: deelname groot aantal jeugdatleten aan competitie in Wallonië 
Johan: de cijfers spreken dit tegen. 

 Verslag PC Limburg: ‘beperking’ taken juryleden niveau 2 (vroegere niveau 1). 
Er is een werkgroep geweest die dit nauwlettend besproken heeft. Los van de inhoudelijke 
keuze, is het een beleidskeuze om prioriteit te geven aan de juryleden die ook buiten de 
eigen club functioneren. 
Deze juryleden hebben 2 jaar de tijd om ook buiten de club op te treden, zoniet worden zij 
niveau 1. Bovendien zullen zij na 1 jaar ook al gecontacteerd als zij op dat moment nog niet 
‘in orde’ zijn. 

 Opnieuw organisatie van een samenkomst alle KVV-organisatoren en BVV-organisatoren. 
 Jos Van Roy: nieuwe regels omtrent gendergelijkheid wat betreft de afstanden. Het is in 

principe pas van toepassing voor het seizoen 2023 (dus 1 november 2023) 
Er is echter een akkoord met beide voorzitters om dit al toe te passen voor de Crosscup-
manches vanaf januari 2023. 
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